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Motion till Håbo Kommunfullmäktige  
 
 
Nya förskolor i Krägga och Viby Äng 
 
Bålsta expanderar i ytterområden och behöver fler förskolor. Ett sätt och bra sätt är att 
bygga mindre förskolor med så kallade villamodeller/parhusmodeller. 
 
Detta är ett kostnadseffektivt sätt att bygga, och dessa kan omvandlas, efter att behovet 
upphört, och säljas som friköpta villor och radhus, detta minskar kommunens 
investeringskostnad radikalt. 
 
Som exempel kan nämnas att kostnaden för vår senaste förskola i Frösundavik motsvarar 
summan för uppförande av ca 50 stycken villor, inkl. grundläggning, från en välkänd 
husleverantör i Sverige 
 
Bålstapartiet motionerade om detta 2018, Kommunfullmäktige beviljade motionen men dock 
utan någon större förståelse, framgång eller någon verkställighet, det saknas fortfarande 
dessa förskolor i Viby Äng och Krägga, så vi återkommer nu i frågan 
 
 
 
Bålstapartiet föreslår att: 
 
-Kommunfullmäktige beslutar att projektera två nya förskolor enligt den föreslagna modellen 
i Krägga och i Viby Äng 
 
-Kommunfullmäktige undersöker behov och möjligheter för ytterligare förskolor enligt denna 
modell 
 
 
För Bålstapartiet i Håbo Kommunfullmäktige 
 
 
Owe Fröjd  Sjunne Green Peter Björkman 

 


